
Referat af møde i bestyrelsen i grundejerforeningen.
d. 3. november 2009 hos Tove.
Afbud fra Sune.

Ad pkt. 1. Vedligehold af grønne arealer:
Diskussion af forskellige tilbud. Tilbud fra OT blev
ret hurtigt lagt til side, grundet pris sammenholdt
med standarden af arbejdet i det forløbne år.
Derefter stod diskussionen om tilbuddene fra ”den
gamle gartner og hans datter”, som ”Giber å” har
stiftet bekendtskab med i år. De har været vældig
godt tilfreds med standarden. Valget stod mellem 2
tilbud på henholdsvis kr.100.000 og kr.160.000.
Forskellen på de to tilbud var antal gange, der skulle
slås græs, gødskes og brændes ukrudt. Vi blev enige
om at gå ind for det til kr. 100.000 og så se om et år,
hvordan vi er tilfreds. Hvis vi næste år beslutter os
for det dyre tilbud, må vi bede om en
kontingentforhøjelse, idet 160.000 ikke kan dækkes
af det nuværende kontigent.

Ad pkt. 2.
Da vi ikke mener, at bestyrelsen kan stå inde for alle
medlemmers indstilling til forslagene til linjeføringen
af den nye Beder-Beringvej er vores fælles indsats
at uddele skrivelse, som Thorbjørn har medbragt og
som efterhånden er uddelt i hele Mårslet.

Næste møde er onsdag d. 27. januar 2010 hos Jesper
i 179.


